

ComAp is a dynamic international company with a solid reputation for delivering innovative solutions to the power generation electronics market. By providing customers with state-of-the-art products, ComAp has built a name for delivering excellent reliability and good value. excellent and reliable product solutions

ComAp specializes in creating electronic control and management solutions for use in the power generation industries worldwide. Our portfolio of products, software and accessories is designed to support emergency power and standby power generation applications all over the world. We also work closely with our customers to develop unique customized and turn key solutions for ordinary and extraordinary applications delivering high standards of excellence on every project.

ComAp products represent some of the most reliable solutions on the market today. Every component and product undergoes the most rigorous standards during manufacture, with every stage being undertaken in accordance with international ISO 9001 certification. Our products are backed with the approvals from major Marine Certification Societies. Accreditation at the highest-level breeds confidence, and every ComAp product is supplied with an appropriate warranty and after-sales support for complete peace of mind.

#### **People make the difference**

ComAp's key strengths are flexibility, experience, knowledge and enthusiasm. This blend of values defines our personality and gives you the assurance of a truly honest and positive relationship. By supporting our people, investing in their development and encouraging creativity, our teams work hard to find new opportunities, technologies and solutions that enable us to successfully help our customers solve their problems effectively.

At ComAp, we believe passionately in the importance of continuously developing new technology along with forward thinking software and hardware to maintain the enviable position as worldwide leader in gen-set communication solutions. At the heart of this process is a strong desire to exceed our customers' expectations by

Фирма ComAp, («ооо КомАп») – это престижная, динамически развивающаяся международная фирма, представляющая инновационные решения на рынок силовой электроники. Поставляя клиентам новейшее оборудование, ComAp заработала имя благодаря надежности и хорошей цене своей продукции.

Фирма ComAp специализируется на производстве электронных систем управления для использования в энергетической промышленности по всему миру. Спектр предложения предлагаемой продукции, программного обеспечения, и аксессуаров разработан для поддержки резервных источников питания во всем мире. Мы тесно сотрудничаем с клиентами, чтобы создать уникальные решения, изготовленные по техническим условиям заказчика, и решения „под ключ“, для различных применений, соблюдая высокие стандарты в каждом проекте.

Продукция ComAp представляет наиболее надежные решения на сегодняшнем рынке. В процессе изготовления каждая деталь оценивается по самым строгим стандартам, каждая стадия предпринимается в соответствии с международным стандартом качества ISO 9001. Наша продукция одобрена крупнейшими морскими сертификационными организациями. Аккредитование на самом высоком уровне порождает уверенность, и каждый продукт фирмы ComAp сопровождается соответствующей гарантией и техническим обслуживанием пользователя для полного душевного спокойствия.

#### **Люди важны для нас**

К основным достоинствам, прежде всего, относятся гибкость, опыт, осведомленность и энтузиазм. Эта смесь ценностей определяет нашу индивидуальность и гарантирует вам честное и позитивное сотрудничество. Мы поддерживаем наших работников, обеспечиваем их обучение, поощряем креативность. Благодаря этому наши команды активно работают над новыми возможностями, технологиями и решениями, которые позволят нашим клиентам эффективно решать их проблемы.

Мы горячо верим в то, что постоянно

finding outstanding solutions for them and drawing upon the company's most valuable asset – people. Over 80 % of ComAp employees are graduates with specialized electronic and programming knowledge appropriate to the innovative development of marketorientated engine management systems. This unique knowhow is matched by ComAp's significant investment at every stage of the research and development process, resulting in the creation of leading-edge modern development facilities.

#### **Professional partnerships**

ComAp products are directly available in more than 60 countries, spanning almost every continent in the world. Through our professional and highly dedicated global distributor network we can satisfy customers' needs, however challenging. Each ComAp distributor is carefully selected for their professionalism, product expertise and recognized quality standards and accreditation, and as such can advise customers on any matter relating to ComAp products and their applications.

#### **ComAp on-line**

The ComAp website [www.comap.cz](http://www.comap.cz) provides more information about our company, history and services. It is also the best place to visit for up-to-date news on existing product development, new product launches and free software downloads. The easiest way to stay informed is to join the 'ComAp Members Club', which you can do by simply completing the registration page on our website.

развивающиеся новые технологии, передовое программное и аппаратное обеспечение помогают нам поддерживать завидную репутацию мирового лидера среди поставщиков систем управления для генераторных установок.

В основе этих процессов лежит сильное желание превзойти ожидания клиента, найти безупречные решения, а также самое большое достояние компании – люди. Более 80 % персонала имеет высшее образование, осведомлены в области программирования и электроники, что соответствует современному развитию ориентированных на рынок систем управления для двигателей. Это уникальное ноу-хау инвестируется компанией на каждом этапе исследований и разработки, что позволяет создавать лидирующие современные товары.

#### **Профессиональное сотрудничество**

Продукция фирмы ComAp доступна в более чем 60 странах мира, распространяясь почти на все континенты мира. Посредством глобальной сети профессиональных дистрибьюторов мы можем удовлетворять любые потребности клиентов.

При отборе дистрибьюторов фирмы ComAp учитывается профессионализм, знание продукта и аккредитация, т.о. они могут дать клиенту любой совет, по использованию продукции ComAp.

#### **ComAp онлайн**

На сайте фирмы ComAp [www.comap.cz](http://www.comap.cz) вы найдете больше информации о нашей компании, ее истории и услугах. Там же вы узнаете о новинках, развитии существующей продукции, и сможете загрузить бесплатное ПО. Самый простой способ оставаться в курсе – присоединиться к обществу 'ComAp Members Club', что вы можете сделать, просто зарегистрировавшись на нашем сайте.